



الاتحاد الكويتي للسباحة  
عضو الاتحاد الدولي  
KUWAIT SWIMMING ASSOCIATION  
Fina Member



الإشارة : 032 / 2021

التاريخ : 2021/01/30

**معالي الأخ الشيخ / د. أحمد ناصر المحمد الصباح الموقر**  
**وزير الخارجية - دولة الكويت**

لهبة طيبة وبعد ...

**الموضوع : ترشيح ممثل دولة الكويت السيد / حسين علي المسلم**  
**لرئاسة الاتحاد الدولي للسباحة FINA**

يهديكم الإتحاد الكويتي للسباحة أطيب تحياته متمنيا لكم دوام التوفيق والصحة والعافية؛ وفي نطاق التعاون القائم بين الإتحاد الكويتي للسباحة ووزارتكم الموقرة في كل ما من شأنه تحقيق المصلحة العامة وخدمة الرياضة في دولة الكويت.

يسرنا إعلامكم بأن الإتحاد الكويتي للسباحة ممثلاً عنه دولة الكويت قد رشح رسمياً السيد/ **حسين علي المسلم** - لمنصب رئيس الإتحاد الدولي للسباحة للفترة 2021-2025، خلال اجتماع الجمعية العمومية للاتحاد الدولي للسباحة، والتي ستعقد بتاريخ 2021/06/05 بمدينة الدوحة في دولة قطر الشقيقة.

تتكون الجمعية العمومية للاتحاد الدولي للسباحة FINA من عدد أعضاء 210 دولة يمثلون الخمس قارات، ويمثل الاتحاد الدولي أكبر برنامج رياضي أولمبي بعدد 49 ميدالية متنوعة في دورات الألعاب الأولمبية .

ويعتبر مرشح دولة الكويت من الكفاءات الرياضية الكويتية التي مثلت الشباب الرياضي الكويتي خير تمثيل على الصعيدين الآسيوي والدولي منذ عام 1982، وأن الفوز بهذا المنصب يعتبر إنجازاً مهماً لدولة الكويت على الصعيد القاري والدولي.

Tel.: (+965) 22611858

Cable: Swimming - P.O.Box: 5467 Safat, 13055 Kuwait

E-mail: Kuwaitswimming@hotmail.com

تلفون 22611858 (+965)

برقيا، سويننج - ص.ب. 5467 الرمز البريدي 13055 - الكويت

www.kuwaitswimming.com

@kuwaitswimmingofficial



الاتحاد الكويتي للسباحة  
عضو الاتحاد الدولي  
KUWAIT SWIMMING ASSOCIATION  
Fina Member



وتتطلب فترة الترويج والاعلان الانتخابي من 5 فبراير 2021 حتى 4 يونيو 2021

زيارات الى معظم دول العالم وتشمل من بينها الدول التالية :

أ- قارة آسيا: سوريا، فلسطين، إيران و أفغانستان

ب- قارة أفريقيا: شمال، جنوب، وسط وغرب أفريقيا

ج- بعض دول قارة أوروبا

د- قارة أمريكا: أمريكا الجنوبية والشمالية وجزر الكاريبي

وعليه نتقدم بالطلب من وزارتك الموقرة بتقديم وتوفير الدعم والتسهيلات الممكنة حسب

الاجراءات المتبعة من وزارتك ودولة الكويت، لزيارات مرشح دولة الكويت **السيد / حسين**

**علي المسلم** - في سفره لطلب ثقة أعضاء الجمعية العمومية للاتحاد الدولي للسباحة.

شاكرين لكم حسن تعاونكم الصادق معنا .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

**أخوكم / خالد البدر المحمد الأحمد الصباح**  
**رئيس مجلس ادارة الاتحاد الكويتي للسباحة**



Tel.: (+965) 22611858

Cable: Swimming - P.O.Box: 5467 Safat, 13055 Kuwait

E-mail: Kuwaitswimming@hotmail.com

تلفون، ٢٢٦١١٨٥٨ (٩٦٥+)

برقيا، سويمنج - ص.ب ٥٤٦٧ الرمز البريدي ١٣٠٥٥ - الكويت

www.kuwaitswimming.com

@kuwaitswimmingofficial

## **Kuwait Swimming Association**

### **FINA Member**

---

Ref.: 032/2021

Date: 30/01/2021

Brother His Excellency Sheikh Dr. Ahmed Nasser Al Mohammad Al Sabah

Minister of Foreign Affairs - State of Kuwait

After compliments,

#### **Sub.: Nomination of Representative of the State of Kuwait for FINA Presidency**

Kuwait Swimming Association extends its highest compliments wishing you lasting success and robust health.

Within the framework of existing cooperation between Kuwait Swimming Association and your esteemed ministry in the exigencies of public interest and in service of sports in the State of Kuwait, we are pleased to inform you that Kuwait Swimming Association representing the State of Kuwait has officially nominated Mr. Husain Al Musallam for the position of FINA President for the term of office 2021 – 2025. The election process will be conducted at the FINA General Assembly scheduled to convene in the city of Doha, fraternal state of Qatar, on 05/06/2021.

The FINA General Assembly consists of 210 member states representing the five continents. FINA features the biggest Olympic sports program providing 49 different medals at the Olympic Games.

The candidate of the State of Kuwait is one of the competent athletes who has represented Kuwait youth in the best possible manner at Asian and international levels since 1982. Winning this position is considered to be an important achievement for the State of Kuwait at the continental and international levels.

The electoral promotion period from 5 February 2021 – 4 June 2021 requires visits to be made to most countries of the world, including the following:

- a. Asian Continent: Syria, Palestine, Iran and Afghanistan.
- b. African Continent: North Africa, South Africa and Central and West Africa.
- c. Some of the European countries.
- d. America: South America, North America, the Caribbean islands.

Your esteemed ministry is, therefore, kindly requested to provide Kuwait's candidate, Mr. Husain Al Musallam, with the possible support and facilities in his travels to seek confidence of the FINA General Assembly members according to the procedures pursued by your ministry and the State of Kuwait.

Thank you for your continued cooperation.

Your Brother Khalid Al Badr Al Mohammed Al Ahmed Al Sabah

Board Chairman

Kuwait Swimming Association